
 
Mondelinge vragen over overbelaste huisartsen in Overvecht 
 
 
Voorzitter, huisarts is een zwaar beroep en zeker in Overvecht, een wijk met een enorme zorgvraag. 
Wij krijgen de laatste tijd regelmatig signalen, zowel via media (Volkskrant begin februari) als 
persoonlijk, over overbelasting en te hoge werkdruk bij huisartsen in Overvecht, waardoor ook de 
doorstroming in praktijken te hoog is. Huisartsen zijn een belangrijke schakel in de hele zorgketen, 
en het is belangrijk dat zij een relatie met patiënten kunnen opbouwen. Door de overbelasting, de 
tekortschietende bekostiging en de veelheid aan complexe gevallen lukt dat nu vaak niet. Voorzitter, 
landelijk wordt een onderzoek afgewacht over de problemen met de bekostiging, maar zeker met de 
formatie zal het nog wel even duren voor daar conclusies aan verbonden worden. Als gemeente zijn 
we natuurlijk niet sturend hierin, we gaan niet over regelgeving of financiering van huisartsen. Het 
CDA vindt echter dat we wel een rol kunnen en moeten spelen, omdat goede huisartsenzorg in de 
totale zorg onmisbaar is. Onze fractie heeft daarom de volgende vragen: 
 

1. Heeft het college cijfers over de werkdruk van huisartsen in Utrecht in het algemeen en in 
Overvecht in het bijzonder en naar de tijd dat zij gemiddeld in een praktijk zitten?  

2. Is het College bereid om, bijvoorbeeld samen met de Universiteit, een studie te doen om de 
situatie van Utrechtse huisartsen in wijken met veel complexe gezondheidsproblemen in 
kaart te brengen?  

3. Is het college bereid om te bezien of en hoe gestuurd kan worden in werkdruk door 
aanpassingen in het gehele zorgaanbod, waarbij ook buurtteams, wijkverpleging en 
verzorging worden betrokken? En kan het College dan ook onderzoeken of en hoe gestuurd 
kan worden op een minder korte doorlooptijd van huisartsen in praktijken, zodat huisartsen 
en patiënten beter in staat zijn om een langere relatie met elkaar op te bouwen? 

4. Is het College bereid om met de studie Huisartsengeneeskunde in Utrecht om tafel te gaan 
zitten om te bespreken op welke manier in de opleiding mensen extra toegerust kunnen 
worden voor een uitdagender huisartsenpost?  

5. Zijn er al resultaten bekend van de pilot met De Virtuele Patiënt? Hoe beoordelen huisartsen 
deze game?  

  
 
Bronnen o.a.: 
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/1573523/huisarts-overvecht-wil-meer-tijd-voor-patient.html 
http://www.volkskrant.nl/wetenschap/huisartsen-overbelast-in-ongezondste-wijk-van-nederland-

overvecht~a4458344/ 
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